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Verslag 

 
Aanwezig: De Staercke Jean-Pierre, Struys Georges, Follens Ken, 
Vanwolleghem Katrien, Verlaeckt Rudy, Van Caelenberghe Patrick, Nick Janssens (verslag) 
Verontschuldigd: De Smedt Frank, Robbens Peter, De Vleeschauwer Berten 

Afwezig:  

 

1. Denkdag 24 maart 2018  

In de voormiddag worden er 2 algemene sessies gehouden: kalender (bvb. overvolle kalender, te 
veel kampioenschappen) en wedstrijdsoorten (bvb. Flanders Cups, Athletics Classic Meetings, 
meerkampen, open meetings, Beker Van Vlaanderen, Interprovinciale match, veldlopen). Dit van 
10u-13u, elk onderwerp 1u30. 
In de namiddag moeten de deelnemers één sessie kiezen uit volgende onderwerpen: reglementen 
(bvb. mixed wedstrijden), wedstrijden aantrekkelijker maken en sporttechnisch (bvb. hoogte 
korte horden, afzetplank hss), elk onderwerp 2u.  

2. Reglement wegwedstrijden 

Het huidige reglement is aan een update toe. Patrick maakt een voorstel tegen de volgende 
vergadering. 

3. Deelname buitenlanders (jonger dan 18j) aan kampioenschappen 

De reglementen moeten overal op dezelfde manier verwoord worden, momenteel is dit niet het 
geval. 

4. Aparte kampioenschapspodia veldlopen 

Er wordt de vraag gesteld waarom er in het veldlopen aparte kampioenschapspodia bij de 
cadetten en scholieren 1ste en 2de jaars is? Dit is enkel in het veldlopen het geval en kan 
herbekeken worden. Nick gaat het aantal deelnames van de veldlopen bekijken tegen volgende 
vergadering zodat er een beter beeld is van de situatie. 

5. Invulling van HR artikel 2.4.1.2  

De commissie wil een voorstel doen van de winterkalender 2018-2019. In het huidige winterseizoen 
waren er te veel kampioenschappen op korte tijd. Rudy gaat een voorstel opmaken en rondsturen 
naar de commissie zodat het definitieve voorstel op de volgende vergadering wordt besproken en 
nadien wordt voorgelegd aan de Raad van Bestuur.  

6. Ontvangen briefwisseling 

 An Van Honsté (VCJ verslag) 

Windmeting  
150m meter is geen klassiek nummer maar staat wel in de wedstrijdprogrammering 2018 van 
nummers die mogen georganiseerd worden. Indien dit plaats heeft dient de windopmeting op 
volgende wijze te gebeuren: 
Idem 200m: Vanaf het inkomen van de 1ste atleet in rechte lijn gedurende 10 seconden. 
Windmeting dient altijd te gebeuren bij nummers tot en met 200m.  
 
Advies aan KBAB: 
Merktekens aflossingen  
Nieuwe aanduidingen van het begin van de aflossingszones tot 4 x 200 valt gelijk met het vroegere 
begin van de aanloopzones. 
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Er komt dus geen aanloopzone meer voor deze wedstrijden. 
De IAAF is akkoord dat bij kleinere wedstrijden (pistes die niet zijn aangelegd voor EK’s of WK’s) 
er een overgangsperiode kan worden gehanteerd en de huidige belijning behouden wordt. Er is 
voor deze pistes momenteel nog geen nieuwe belijning nodig. De VCJ is van mening dat dit wel 
het geval dient te zijn voor het BK estafetten. 
Enkele (nieuwe of gerenoveerde) pistes zijn al in orde. 
De nieuwe aflossingsreglementering voor de 4 x 100 m zal ook toegepast worden voor de 
jeugdaflossingen (4 x 60 en  4 x 80) 
 

 Joris Geussens (jeugmeeting met cadetten) 

Bij een open meeting met jeugd mogen cadetten/scholieren in het uurschema gemengd worden.  
 

 Nathalie Willems (startlijn veldlopen) 

De wedstrijdkeurder moet nagaan dat de startlijn breed genoeg is (tussen 5 en 30 cm). Er gelden 
geen specifieke regels voor een PK. 

7. Varia 

 
Rudy heeft volgende vraag voor de Raad van Bestuur: worden de interclub wedstrijden ook 
gezien als kampioenschappen? 
 
 
Volgende vergadering op 5 april 2018 om 19u00. 
 
 


